



海通國際 2020 香港滑浪風帆公開錦標賽 延遲賽事通告

因應 2019 冠狀病毒病的最新情況，為保障公眾健康，香港滑浪風帆會宣布，延遲原定於 2020 年 9 月 29 日至 10 月 5 日舉行的『海通國際 2020 香港滑浪風帆公開錦標賽』至 2020 年 12 月 1 日至 12 月 7 日舉行。

因是次比賽的延遲而對各界造成任何不便，香港滑浪風帆會衷心致歉。

特此通告

2020 年 8 月 7 日



賽事籌備委員會
主席 馬國寶

7 August 2020

2020 Haitong International Hong Kong Open Windsurfing Championships

Postponement Notice

In view of the latest development of COVID-19, and to safeguard public health, the Windsurfing Association of Hong Kong announced that the **2020 Haitong International Hong Kong Open Windsurfing Championships**, originally scheduled to be held from 29 September to 5 October 2020, **will be postponed to 1 December to 7 December 2020.**

We sincerely apologise for any inconvenience caused by the postponement of the Championships.

Ma Kwok Po
Chairperson
Organising Committee

